
UDRUŽENJE VLASNIKA LOKALA TPC KALČA 

OBRENOVIDEVA BB 

ZAPISNIK 

SA III SEDNICE UPRAVNOG ODBORA ODRŽANE 04.12.2014 GODINE u 12 h 

Sednici su prisustvovali 

1. Pavlovid Dragoslav 

2. Dejanovid Dejan 

3. Jezdimirovid Momir 

4. Škuletid Dragan 

5. Cincarevid Sara 

6. Đorđevid Slobodan  

 

 

Sednici su prisustvovali i članovi nadzornog odbora Dragiša Blagojevid i  

Gordana živkovid.  

Aca Jankovid se javio da je sprečen da dođe na sednicu, ali prihvata odluke 

koje donese Upravni odbor. 

 

Sednicu je otvorio predsednik U.O. Dragoslav Pavlovid. 

Za sednicu je bio predloižen slededi  

 

Dnevni red 

1. Usvajanje Zapisnika sa II zajedničke sednice Upravnog i Nadzornog 
odbora Udruženja vlasnika lokala TPC Kalča održane 04. 12. 2014. 
godine; 

2. Informacija o sudbini zahteva za prenos brojila na Udruženje 
(izuvestilac: Aleksandar Jankovid ) 

3. Informacija o statusu zahteva za izdavanje privremene mere za 
upravljanje i održavanje TPC Kalča. 

4. Tekuda pitanja. 



 Bančevid Miroslav-Uklopni satovi 

 Goran Nikolid da instalira tezgu za N.G. 

 Banker radio-flajeri 

 AVON pult za promociju 

 Zahtev zakupca lokala br.42 u l B/II 

 Informacija o pojavi vlage u prizemlju l B 
 

Pristupilo se usvajanju predloženog dnevnog reda : 

Predsednik: ko je za predloženi dnevni red, 

svi , ko je  protiv,  niko. 

Konstatujem da je dnevni red usvojen. 

RAD PO DNEVNOM REDU: 

1.TAČKA: 

Predsednik: Zapisnik ste dobili elektronskom poštom. Da li ste ga pročitali? 

 Svi da. Da li neko ima primedbe na zapisnik? Nema. 

Ko je zato da se Zapisnik sa II sednice usvoji, neka digne ruku?    Svi.  

Zapisnik je usvojen jednoglasno. 

2. TAČKA: 

Predsednik: Za informaciju po ovoj tački zadužen je Aca Jankovid. Međutim, Aca 

danas nije mogao da dođe. U Utorak smo razgovarali Aca i ja i Aca me je zamolio 

da ja potražim D. Pavlovida iz ED Jugoistok, jer je Pavlovid stalno na terenu i još 

nije došlo do susreta njih dvojica. Podsedam vas da smo Aca, Momir i ja 

razgovarali u Gradskoj upravi za skupštinske poslove sa Dragoslavom Pavlovidem iz 

ED Jugoistok i postigli dogovor da se izvrši prenos strujomera zajedničke struje na 

Udruženje vlasnika lokala TPC Kalča i dogovorili kakav zahtev treba da podnesemo 

i koju dokumentaciju. Taj zahtev sam ja odmah poslao u ED Jugoistok, ali su 

vremenske neprilike uzrok što je D.Pavlovid non stop na terenu u Timočkoj krajini 

sa ciljenm da se stanovništvu tog dela srbije obezbedi isporuka električne energije.  



Posle razgovora sa Acom, ja sam pozvao D.Pavlovida telefonom i on se javio i 

obavestio me da je na putu za Knjaževac, da očekuje do kraja nedelje da se reše 

problemi sa strujom u Istočnoj Srbiji i da se čujemo u ponedeljak 15. 12. 2014. 

Godine. To znači da moramo da se strpimo još malo kako bi realizovali taj deo 

dogovora. Da vas podsetim da je zahtev podnet za prenos tri strujomera, jer smo 

ustanovili da samo ta tri služe zajedničkim potrebama  vlasnika lokala u TPC Kalča, 

tako da nedemo imati obavezu pladanja oko 600 hiljada dinara , nego nešto preko 

200 hiljada dinara. Ja očekujem da mi pre nove godine treba da dobijemo 

zajedničku struju. 

U diskusiji su učestvovali: Momir Jezdimirovid, Dejan Dejanovid, Dragiša Blagojevid, 

Slobodan Đorđevid, Sara Cincarevid i Gordana Živkovid. 

Posebno je istaknuto da pre uključenja zajedničke struje, a s’obzirom da je davno 

isključena da su mnogi elementi strujomera razvaljeni, da mnoge svetiljke ne rade 

ili su pokidane, da su lampioni oštedeni is lično i da hitno treba da se pristupi 

sređivanju te instalacije, kako nebi izazvali neželjene pojave. Sugerirano je takođe 

da se u rešavanj tih pitanja,  naročito sumnji da su mnogi povezani na zajedničku 

struju da se uključi i bivši radnik Dejan-električar koji je radio na održavanju TPC 

Kalča, da pomogne ljidima Eurolifta. 

Na osnovu diskusija, donet je slededi 

Z  A  K  LJ  U  Č  A  K 

Zadužuje  se Eurolift, da hitno preduzme sve mere za  popravku lampiona i 

sređivanje instalacije za zajedničko osvetljenje Kalče. 

Obavezuje se Eurolift da pozove u pomod biv. Električara Građevinara Dejana, koji 

treba da dešifruje šta je sve povezano na zajedničkim strujomerima. 

3.TAČKA: 

U vezi sa ovom informacijom, nema ništa novog. Još nismo ništa dobili od Suda po 

našem zahtevu za izdavanje privremene mere. Imam  informaciju da je 

drugostepeno Vede proglasilo da je PS nadležan, ali rešenje još nije stiglo. Zbog 

toga demo morati da odmah pišemo pritužbu-intervenciju kod predsednika Suda, 

jer se po privremenoj meri postupa hitno, a ovo je ved mesec dana od podnošenja 

predloga. 



4.TAČKA: 

 Пп захтеву Банчевић Мирпслава за инсталираое уклппних сатпва, У.О. 

је закључип да су уклппни сатпви прикључени на заједничку струју и да 

заједничка струја за сада дпк се не закључи угпвпр са ЕПС-пм немпже 

да се кпристи. Такпђе је пптврђенп да су мнпги уклппни сатпви 

пткачени и пд заједничке струје, јер већина власника лпкала не жели 

уклппне сатпве, јер је пбрачун утрпшка електричне енергије пп 

прпсечнпј цени  маои пд утрпшка кад ппстпји и уклппни сагт па се пнда 

пптрпшоа дп 23 часа плаћа пп вишпј цени, нарпчитп кад се прпбија 

зелена зпна. 

 Пп захтеву СТР Гпрана Никплића за ппстављаое тезге кпд Теленпра за 

прпдају честитки Управни пдбпр је пдпбрип да се инсталира тезга за 

прпдају честитки у перипду пд 15. Дп 31. 12. 2014. Гпдине. Да се са 

оегпвпм радопм  закључи угпвпр и да уплати 6.000,00 динара на 

иучешћа у трпшкпвима пдржаваоа ТПЦ Калча. Истпвременп је 

закљученп да се сачуине Угпвпри са  прпдавцима нпвина на  калчинпј 

теритприји ппд услпвима да плаћају 8.000,00 месечнп на име учешђа у 

пдржаваоу Објекта и да мпгу заузети највише 4 м². 

 Банкер радип Ниш, тражи да у данима кад је хладнп мпже у пбјекту да 

ппсетипцима дели флајере. У.О. пдпбрава Банкеру пву активнпст без 

наплате, али ппзива Банкер радип и ТВ на сарадоу у циљу 

псппспбљаваоа Калче да успешнп врши свпју функцију. 

 АВОН –Оливера Ђпрђевић тражи инсталираое пулта за прпмпцију. 

Пптребнп је да се прецизира захтев, где ће бити инсталиран пулт, кпја 

је ппвршина и на кпје време. 

 Дејан Дејанпвић је пбразлпжип да већ дугп времена , на јужнпј страни 

кпд излаза из ТПЦ Калча впда ппд земљпм птиче, тј. Сигурнп је пукла 

цев и тп никп не реагује и не ппправља. Мајстпр из Еурплифта је 

недавнп ппставип једну пбујмицу на прслпм месту цеви, али тп је 

краткпг века. Пптребнп је да се прпблем дп краја дефинише и да 

Впдпвпд дпђе са ппремпм да се види где впда цури јер се влага сталнп 

шири. Закљученп је да идуће недље ппзпвемп Впдпвпд и да са 

впдпинсталатерпм Еурплифта прегледамп кпмплетнп тај впд и да се 



прпнађе местп цуреоа, па акп није мпгуће кппати јер је мпжда исппд 

лпкала, да се та инсталација измести. 

 Закљученп је да Дејан затражи пд Елита ппнуду за ппстављаое стакла 

на балустради- пгради у ламели Д на ИИ спрату, јер мпже некп да 

падне са ИИ спрата. 

 Забраоује се лепљеое разних плаката и умрлица пп Калчи и на 

вратима Калче. 

 

Sednica je završila sa radom u 14 00 h. 

 

U Nišu dana 12.10.2014 god 

 

Zapisnik sačinio                                                              Predsednik U.O. 

Jezdimirovid Momir, s.r.                                           Dragoslav Pavlovid, s.r.           

 


